
Zápisnica č. 8/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 26. 4. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Robert Redhammer, Maroš Finka, Ján 

Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Architektonicko-urbanistická štúdia univerzitných stredísk vedecko-technických služieb 

STU Bratislava Centrum a Mlynská dolina (pror. Redhammer) 
2. Výročná správa o hospodárení STU za rok 2009 (kvestorka Žideková) 
3. Návrh rozpočtu STU na rok 2010 (kvestorka Žideková) 
4. Zámer na spracovanie analýzy možností profesionalizácie riadiacich činností na úrovni 

fakúlt a rektorátu a návrh realizácie profesionalizácie riadiacich činností strednej úrovne 
(pror. Finka) 

5. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1. Architektonicko-urbanistická štúdia univerzitných stredísk vedecko-technických služieb 

STU Bratislava (pror. Redhammer) 
2. Výročná správa o hospodárení STU za rok 2009 (kvestorka Žideková) 
3. Návrh rozpočtu STU na rok 2010 (kvestorka Žideková) 
4. Zámer na spracovanie analýzy možností profesionalizácie riadiacich činností na úrovni 

fakúlt a rektorátu a návrh realizácie profesionalizácie riadiacich činností strednej úrovne 
(pror. Finka) 

 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/3/2010 
 
Nesplnené úlohy:  4/3/2010 – plnenie úlohy predĺžené do 10.5.2010 
 
K úlohe č. 3/3/2010 
Vedenie STU rozhodlo, že k 1.9.2010 musí byť všetko pripravené na prechod telocvične 
v Mlynskej doline pod správu CAŠ STU 
 
Úloha V-STU č. 1/8/2010  
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi pripraviť kompletný materiál o prechode 
telocvične v Mlynskej doline pod správu CAŠ STU a predložiť na rokovanie vedenia STU. 
Z: pror. Janíček 
T: 14. 6. 2010 
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Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o ZPC do Iževska. Bola podpísaná dohoda o spolupráci medzi univerzitou 
v Iževsku a STU Bratislava 
 
 
K bodu 1 Architektonicko-urbanistická štúdia univerzitných stredísk 

vedecko-technických služieb STU Bratislava Centrum 
a Mlynská dolina (pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál a pozval autorov architektonicko-
urbanistickej štúdie, ktorí prezentovali navrhnuté riešenie. Jedná sa o víziu 
ďalšieho možného rozvoja areálov STU v Centre a v Mlynskej doline. Pre 
Bratislavu sa plánuje vedecko-technický park a toto môže byť náš návrh ako 
aj alternatíva pre CEPIT. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/8/2010  
Vedenie STU berie na vedomie prezentovanú architektonicko-urbanistickú štúdiu 
univerzitných stredísk vedecko-technických služieb STU Bratislava. 
 
 
K bodu 2 Výročná správa o hospodárení STU za rok 2009  

(kvestorka STU Žideková) 
  
Kvestorka STU 
Žideková: 

Preložila písomný materiál s návrhom Výročnej správy STU za rok 2009. 
Správa má štruktúru, ktorú požaduje od nás zákon. Konštatovala, že 
hospodársky výsledok poklesol z dôvodu poklesu výnosov. V nákladoch 
najväčšiu položku tvoria osobné náklady a hneď na 2. mieste sú náklady na 
energie, ktoré v uplynulom roku tiež rástli. Ďalej sa venovala 
podrobnejšiemu rozboru výsledkov hospodárenia jednotlivých súčastí STU 
a problematike odpisov dlhodobého majetku. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/8/2010  
Vedenie STU schvaľuje Výročnú správu STU za rok 2009. 
 
 
K bodu 3 Návrh rozpočtu STU na rok 2010 (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka STU 
Žideková: 

Predložila na rokovanie vedenia STU písomný návrh rozpočtu STU na rok 
2010. Rozpočet je naplánovaný ako ziskový. Nad rámec navrhnutého 
rozpočtu budú v roku 2010 uvoľnené financie z centrálnych zdrojov STU 
(fond reprodukcie) aj pre nasledujúce položky: na rekonštrukciu laboratórií na 
fakultách 320 tis. € na každú fakultu (ďalšie zdroje dostane fakulta až po 
vyčerpaní predtým daných finančných zdrojov na fakulty, na rekonštrukciu 
laboratórií pre 6 centier excelentnosti po 100 tis. €. Ďalšie významné položky 
budú venované na dobudovanie vedeckotechnologických parkov, 
dobudovanie a dovybavenie novo zriadených resp. transformovaných 
pracovísk a ÚZ STU,  spolufinancovanie a prefinancovanie projektov Centier 
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excelentnosti ako aj ďalších projektov, ktoré STU získala cez Agentúru MŠ 
SR pre štrukturálne fondy EÚ. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/8/2010  
Vedenie STU schvaľuje návrh rozpočtu STU na rok 2010. 
 
 
K bodu 4 Zámer na spracovanie analýzy možností profesionalizácie 

riadiacich činností na úrovni fakúlt a rektorátu a návrh 
realizácie profesionalizácie riadiacich činností strednej úrovne 
(pror. Finka) 

  
Pror. Finka: Predložil na rokovanie písomný materiál , ktorý navrhuje spracovať analýzu 

profesionalizácie riadiacich činností na STU. Audit môže spracovať buď 
externá organizácia alebo naši zamestnanci. Diskusia sa týkala výhod resp. 
nevýhod každého z uvedených prístupov. Externé audity sú zamerané na iný 
typ organizácií – dominujú ekonomické ukazovatele. Na vnútorný audit zase 
nemáme dosť profesionálov na STU. Z diskusie sa javí ako najlepšia 
kombinovaná forma auditu. 

Rektor Báleš: Podporil zámer na vypracovanie takejto analýzy, aby súčasné vedenie STU 
nechalo kvalifikované podklady pre nové vedenie, ktoré príde na budúci rok. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/8/2010  
Vedenie STU prerokovalo Zámer na spracovanie analýzy možností profesionalizácie 
riadiacich činností na úrovni fakúlt a rektorátu a návrh realizácie profesionalizácie riadiacich 
činností strednej úrovne. 
 
Úloha V-STU č. 2/8/2010  
Rektor STU ukladá spracovať podrobný postup a časový harmonogram realizácie 
auditu/preauditu profesionalizácie riadiacich činností na fakultách a rektoráte STU a návrhu 
realizácie profesionalizácie riadiacich činností strednej úrovne. 
Z: Pror. Finka  
T: 24. 5. 2010 
 
 
K bodu 5  Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Informoval, že 13.5.2010 bude súd ohľadom majetkových pomerov v PI VUZ 
Bratislava. Požiadal o poverenie pre JUDr. Trokana, aby zastupoval STU na tomto súde. 
 

 
Uznesenie V-STU č. 3/8/2010  
Vedenie STU súhlasí s návrhom a poveruje JUDr. Trokana zastupovaním STU v súdnom 
spore týkajúcom sa majetkových pomerov v PI VUZ Bratislava. 
 
2) Predseda AS STU Žalman: 

Predniesol program rokovania Predsedníctva AS STU ako aj najbližšieho zasadnutia AS 
STU, ktoré bude 3. mája 2010. Akademický senát STU na tomto rokovaní vyhlási voľby 
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rektora STU. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

− Informoval o aktivite Dunajský klaster – spolupráca univerzít krajín, ktorými tečie 
rieka Dunaj. 

− Informoval, že na STU príde kontrola na projekty Štrukturálnych fondov EÚ. 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


